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SE-PO.0012.8.1.2012 
 
 

Protokół nr I/2012 z posiedzenia komisji  

w dniu 23 stycznia 2012 r. 
 

1. Obecni :  
� Krystian Dąbrowski – Przewodniczący komisji  
� Jolanta Moćko – członek komisji  
� Janusz Gątkiewicz – członek komisji  

 
2. Nieobecni:  

� Krzysztof Francikowski – członek komisji  
� Dominik Penar – członek komisji  

 
3. W posiedzeniu komisji uczestniczyli:  

� Andrzej Świątek – doradca  
 

4. Temat posiedzenia:  
� Prace nad aktualizacją zapisów w Statucie i opracowanie tekstu jednolitego.  

 
Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – powitał wszystkich na posiedzeniu komisji oraz przedstawił 
temat posiedzenia . Materiały dostaliście jakiś czas temu, najwaŜniejsze pytanie czy ujednolicamy, czy 
wprowadzamy zmiany?  
 
Jolanta Moćko – członek komisji – ja uwaŜam, iŜ powinien być tekst jednolity, bo tego oczekują od nas 
mieszkańcy.  
 
Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – zaraz przedstawię państwu tekst jednolity, który 
przygotowałem z radcą prawnym. Wytłuszczone są zmiany, które chcemy wprowadzić do tekstu jednolitego.  
 
Jolanta Moćko – członek komisji – mam pytanie – czy te rzeczy które reguluje ustawa są czy są usunięte , bo 
jest duŜo nieaktualnych zmian .  
 
Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – są jest tylko ujednolicone z tymi zmianami w statucie, które 
mam.  
 
Jolanta Moćko – członek komisji – ok.  
 
Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – teraz główne pytanie, czy będziemy chcieli wprowadzać 
swoje zmiany  do statutu swoje. Bo to jest waŜna rzecz , bo najpierw naleŜy wprowadzić zmiany, a dopiero 
potem tekst jednolity i dlatego dostaliście państwo przygotowany tekst jednolity. Przyśpieszymy troszkę prace 
komisji. Zaproponuję spotkanie o wcześniejszej godzinie, aby był z nami radca prawny. 
 
Jolanta Moćko – członek komisji – myślę, Ŝe w regulaminie powinny znaleźć się skargi, bo jest to kwestia 
problemowa i pojawią się bardzo często na sesji. Wyrzucić to co reguluje ustawa, bo jak zmieni się ustawa to 
powinien być zmieniony statut.  
 
Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – chciałbym juŜ w tym tygodniu spotkać się z radcą i 
wprowadzić swoje uwagi, uwagi pani przewodniczącej. Bardzo proszę o jakieś sugestie.  
 
Jolanta Moćko – członek komisji – mam propozycję , aby pewne uwagi przekazać panu przewodniczącemu i 
wtedy pan przekaŜe nasze uwagi radcy i moŜe kaŜdy powinien zająć się jakąś częścią. Ja zajmę się skargami.  
 
Dyskusja udział wzięli:  

- Andrzej Świątek  
- Janusz Gątkiewicz  
- Jolanta Moćko  
 
Jolanta Moćko – członek komisji – czy te zmiany i tekst jednolity  wprowadzamy jedną uchwałą ?  
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Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – dwoma uchwałami, to idzie do publikacji. Najpierw zmiany.  
 
Dyskusja udział wzięli:  

- Krystian Dąbrowski  
- Jolanta Moćko  
- Janusz Gątkiewicz  
 
Krystian Dąbrowski – przewodniczący komisji – jeśli nie ma więcej pytań, to ja dziękuje państwu i zamykam 
posiedzenie komisji .  
 
 
 
 
 
 
 
 
        Przewodniczący Komisji Regulaminowej  
              i Etyki Radnych  
 
         Krystian Dąbrowski  
 
 
 
 
 
 
 
           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   Protokołowała  
 
Joanna Kwarciana  
 
 
 

o Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy  

 
 
  


